
 

  

Rzeszów, 3 czerwca 2019 r. 

ORA-O.0003.103.2019 

 

 

 

      Szanowna Pani 

Jolanta Kaźmierczak 

      Radna 

      Rady Miasta Rzeszowa 

 

 

 

 

W odpowiedzi na interpelację nr 99/2019 uprzejmie informuję, że podjęte zostaną 

starania w sprawie zwiększenia w budżecie miasta Rzeszowa środków finansowych 

przeznaczonych na likwidację traw na styku krawężników i terenów zielonych oraz parkingów.  

 

 

 

Z poważaniem, 

 

 

        Zastępca Prezydenta 

          Miasta Rzeszowa 

                     (-) 

          Marek Ustrobiński 
           (Podpisane bezpiecznym podpisem elektronicznym) 

 


